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ZAPISNIK 
 
2. redne seje Občinskega sveta Občine Semič, ki je bila v četrtek, 18. 11. 2010, ob 
18.00 uri v sejni sobi Kulturnega centra Semič. Sejo je vodila županja, ga. Polona 
Kambič. 
 
Na seji so bili prisotni naslednji člani Občinskega sveta Občine Semič: 
g. Zvonko Butala, g. Sergej Čas, g. Matija Hudak, g. Tomaž Černe, g. Hrvat Damijan, 
g. Anton Malenšek, g. Ivan Bukovec, g. Janez Movern, g. Damir Stare, g. Danilo Plut, 
ga. Damjana Simonič, g. Peter Štukelj, g. Vili Malnarič in ga. Sonja Klemenc Križan. 
 
Na seji so bili prisotni tudi: 
- ga. Sonja Ličen Tesari – v.d. direktorice občinske uprave in višji svetovalec za 

družbene dejavnosti, 
- ga. Tatjana Hutar – svetovalec za razvoj podeželja in malo gospodarstvo, 
- g. Boštjan Ogulin – višji svetovalec II za kom.,cestno in inv. dejavnost, 
- ga. Mojca Malnarič -  zapisnikarica, 
- ga. Nina Belec – svetovalec III za prostorsko in stanovanjsko dejavnost, 
- ga. Natalija Kastelec - svetovalec III za prostorsko in stanovanjsko dejavnost, 
- ga. Mirjam Bezek – Jakše, novinarka Dolenjskega lista, 
- g. Božo Vidmar – Radio Krka, 
- ga. Verica Marušič – Televizija Vaš kanal, 
- ga. Andreja Milavec – Belokranjec. 

 
 

Ad. 1) UGOTOVITEV PRISOTNOSTI, POTRDITEV DNEVNEGA REDA IN 
IZVOLITEV ZAPISNIKARJA TER OVEROVATELJEV ZAPISNIKA 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je pozdravila vse navzoče in podala uvodne besede. 
Predlagala je, da se 9. točka dnevnega reda, Vloge in pritožbe, umakne iz dnevnega 
reda, kajti v tem času ni bila prejeta nobena vloga ali pritožba, zato obravnava ni 
potrebna. 
 
RAZPRAVA: 
NI RAZPRAVE 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je dala predlog sklepa na glasovanje. 
 
Predlog sklepa s predlagano spremembo št. 032-09/2010-3: 
Sprejme se dnevni red 2. redne seje Občinskega sveta Občine Semič z naslednjo 
vsebino: 
 
 

DNEVNI RED: 

 

1. Ugotovitev prisotnosti, potrditev dnevnega reda in izvolitev zapisnikarja ter 
overovateljev zapisnika. 
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2. Obravnava in sprejem zapisnika konstitutivne seje občinskega sveta. 
 

3. Poročilo o izvrševanju sklepov občinskega sveta in aktivnostih občine. 
 

4. Obravnava in sprejem predloga Sklepa o ukinitvi Odloka o zazidalnem načrtu 
Semič – Mladica (SDL, št. 2/89, Uradni list RS, št. 35/95, 17/96, 22/09). 

 
5. Obravnava in sprejem predloga Sklepa o oprostitvi plačila komunalnega 

prispevka za gradnjo gasilskih domov. 
 

6. Obravnava in sprejem predloga Sklepa o uporabi manjše notranje igralne 
površine v enoti vrtca Sonček OŠ Belokranjskega odreda Semič. 

 
7. Obravnava in sprejem predloga Sklepa o prerazporeditvah za oblikovanje   

veljavnega proračuna Občine Semič za leto 2010. 
 

8. Volitve in imenovanja. 
 

9. Pobude in vprašanja članov sveta. 
 

10. Razno. 
 
 
GLASOVANJE:  14 ZA 
 
Sklep št. 032-09/2010-3  je sprejet. 
 
 
Izvolitev zapisnikarja ter overovateljev zapisnika: 
Županja, ga. Polona Kambič, je predlagala naslednji sklep.  
 
Predlog sklepa št. 032-09/2010-4 :   
Za zapisnikarja se predlaga ga. Mojco Malnarič, za overovatelja zapisnika pa g. 
Antona Malenška in g. Petra Štuklja. 
 
GLASOVANJE: 14 ZA 
 
Sklep št. 032-09/2010-4 je sprejet. 
 
 
Ad. 2) OBRAVNAVA IN SPREJEM ZAPISNIKA 1. KONSTITUTIVNE SEJE 
OBČINSKEGA SVETA OBČINE SEMIČ 
 
RAZPRAVA:  
NI RAZPRAVE 
 
Predlog sklepa št. 032-07/2010-5: 
Sprejme se zapisnik 1. konstitutivne seje Občinskega sveta Občine Semič. 
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GLASOVANJE: 14 ZA 
 
Sklep št. 032-07/2010-5 je sprejet.  
 
 
Ad. 3) POROČILO O IZVRŠEVANJU SKLEPOV OBČINSKEGA SVETA IN 
AKTIVNOSTIH OBČINE 
 
 

Županja, ga. Polona Kambič, je v uvodu povedala, da so bili na prejšnji seji sprejeti  
štirje sklepi, ki so navedeni tudi v uvodu poročila. 
 
RAZPRAVA: 
G. Anton Malenšek je podal vprašanje k točki 13., to je podelitev koncesije za 
izvajanje izbirne gospodarske javne službe za proizvodnjo in dobavo toplotne 
energije iz obnovljivih virov energije (OVE) v Občini Semič, in sicer kako je z lokacijo 
kotlarne in kako bo urejen dovoz goriva do kurilnice, kajti dovozna cesta je ozka, 
gorivo pa bodo vozili kamioni ter ali so stanovalci obveščeni o lokaciji kurilnice. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je odgovorila, da bo dovoz goriva v kurilnico urejen po 
obstoječi cesti do zbirnega centra, glede obveščanja pa je povedala, da bodo v 
postopku pridobitve gradbenega dovoljena obveščeni vsi, vendar sedaj o tem še niso 
obveščeni, saj koncesijska pogodba še ni podpisana. 
 
G. Anton Malenšek je ponovno poudaril zadevo glede dovoza goriva z velikimi 
kamioni, predvsem zaradi neprimerne ceste in povedal, da bi bilo potrebno obvestiti 
stanovalce, preden se bo začela gradnja kotlovnice. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je odgovorila, da bo postopek za pridobitev gradbenega 
dovoljenja izveden pred prijavo koncesionarja na javni razpis. 
 
G. Ivan Bukovec je dodal, da je cesta iz smeri od g. Igorja Štuklja in vse do šole 
dovolj široka in primerna za kamione. 
 
Ga. Sonjo Klemenc Križan je zanimala točka 18., odbojne ograje, in sicer ali je na 
Smuški cesti od odcepa Gaber do Smočke luže predvidena postavitev odbojne ograje 
na določenih kriznih mestih. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je odgovorila, da odbojna ograja v tem letu ni bila 
predvidena, čeprav je na določenih mestih nujno potrebna in zato bo le-ta gotovo 
vključena v naslednji proračun in dodala, da je vse, kar je navedeno pod točko 18., 
že izvedeno. 
 
G. Danilo Plut je podal vprašanje k točki 17., avtobusna postajališča, in sicer ali se 
bodo uredila na Lipovcu, Gabru, Kalu, v Kotu in na Štrekljevcu. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je odgovorila, da so avtobusna postajališča v Nestoplji 
vasi, na Kalu in v Kotu ob državni cesti in je zanje potreben projekt države, 
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predstavnik DRSC-ja pa je zagotovil, da so projekti že izdelani. Glede Štrekljevca je 
planiran odkup zemljišča na mestu, kjer je bila plinska postaja in kjer bo tudi 
potrebno urediti krožni promet. 
 
G. Anton Malenšek je podal pobudo za avtobusno postajališče tudi na Lipovcu, 
predvsem zaradi otrok. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je odgovorila, da je problem avtobusnega postajališča 
na Lipovcu ta, da leži ob državni cesti, zato bo potrebno poiskati lokacijo znotraj vasi. 
 
G. Tomaž Černe je podal pobudo k točki 18., in sicer glede odbojne ograje, ki naj bi 
se naredila tudi nad Maticovo domačijo v Kotu. Glede točke 16., zdravstvena postaja 
Semič pa je dodal, da bi bilo dobro razmišljati vsaj o nadstrešku pri garaži zaradi 
zdravstvenega vozila, ki zaradi velikosti ne more biti parkirano v garaži. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je odgovorila, da se o nadstrešku že nekaj časa 
razmišlja, saj je garaža zagotovo neprimerna. 
 
G. Janeza Moverna je zanimalo kakšna je situacija glede pločnika na Vajdovi ulici. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je odgovorila, da je pločnik na Vajdovi ulici v postopku 
pridobitve gradbenega dovoljenja in če bo objavljen razpis Evropskega sklada za 
razvoj podeželja bo stekla tudi prijava, Roško cesto pa prijavljamo na razpis »Razvoj 
obmejnih območij s Hrvaško« in sedaj poteka pridobivanje služnosti od lastnikov 
zemljišč ob sami cesti. 
 
G. Zvone Butala je vprašal, kako je s podpisom pogodbe glede širokopasovnega 
omrežja in kdaj bodo možni prvi priključki. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je odgovorila, da je podpis pogodbe v teku s 
Telekomom, z Amisom potekajo še dogovori. Po zagotovilih bi naj bila pogodba 
podpisana v roku 14 dni nato pa bodo ponudbe poslane po gospodinjstvih, da se bo 
lahko vsako gospodinjstvo odločilo za svojega operaterja. V 60 dneh po podpisu 
pogodbe pa bo dejansko prišlo do izgradnje priključka. 
 
G. Sergej Čas je podal vprašanje k točki 2., izdelava občinskega prostorskega načrta, 
in sicer glede utemeljitve za upravičenost kamnolomov in sicer v kateri fazi se zadeva 
nahaja in ali občinski svet lahko zavzame dodatna stališča. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je odgovorila, da bo potrebno pripraviti dodatne načrte, 
v kolikor bo prišlo do pripomb pa se bo zadeva zavlekla. Predlagala je, da se 
pripombe podajo čim prej. Okoljsko poročilo je v zaključni fazi in je podlaga za 
izdelavo Občinskega prostorskega načrta za dopolnitev in za pošiljanje na Ministrstvo 
za okolje in prostor v potrditev. Po javni razgrnitvi bo tako sledil sprejem tudi na 
Občinskem svetu. 
 
G. Sergej Čas je podal vprašanje tudi glede sanacije kamnolomov, saj le-ti 
spreminjajo naravo. 
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Županja, ga. Polona Kambič, je odgovorila, da je sanacija kamnolomov zajeta v 
vsakem projektu kamnoloma. 
 
G. Zvone Butala je podal vprašanje ali se bo s sprejetjem Občinskega prostorskega 
načrta legaliziralo do sedaj nelegalno delovanje peskokopov, saj delujejo izven 
odlokov Občine Semič. Meni, da bo prišlo do problemov, kajti celotna belokranjska 
oskrba z vodo je koncipirana iz blatniškega področja. Zanima ga, kakšno bo okoljsko 
poročilo in v katero smer se bo razvijal Občinski prostorski načrt glede kamnolomov. 
Nadalje pravi, da bi morala županja striktno urediti izkoriščanje vodovarstvenih 
področij in od koncesionarjev zahtevati, da se koncesije striktno držijo. Glede 
peskokopov je povedal, da se zelo širijo in zahteval, da občina resno pristopi k 
reševanju vprašanja kamnolomov. 
 
G. Sergej Čas je dodal, da je potrebno omejiti kamnolome in ohraniti izgled 
črmošnjiške doline. 
 
G. Ivan Bukovec je dejal, da osnovno poročilo glede kamnolomov izvira še iz 
prejšnjega mandata in dodal, da imajo vsi trije kamnolomi dovoljenje za izkop. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je predlagala, da se naj tema o kamnolomih uvrsti na 
eno izmed naslednjih sej in se celovito obdela. 
 
 
Ad. 4) OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOGA SKLEPA O 
UKINITVI ODLOKA O ZAZIDALNEM NAČRTU SEMIČ – MLADICA 
(SDL, ŠT. 2/89, URADNI LIST RS, ŠT. 35/95, 17/96, 22/09) 
 
 

Ga. Natalija Kastelec je podala uvodne besede in povedala, da gre za ukinitev 
ureditvenih pogojev območja, kot je prikazano v gradivu. Pravi, da prvotna določila 
segajo že v leto 1989, vendar je bilo naknadno ugotovljeno, da je zazidalna situacija 
v zazidalnem načrtu dokaj nerealna, kajti vseh parcel ni bilo mogoče vključiti v stanje 
v naravi. Zadnje hiše, ki se gradijo, namreč sploh nimajo prostora v naravi, poleg 
tega pa je tipologija gradenj na tem območju zelo različna, saj je območje v večji 
meri že pozidano, zato se predlaga, da se zazidalni načrt ukine in se uvedejo določila 
Odloka o prostorskih ureditvenih pogojih.  
 
RAZPRAVA: 
G. Anton Malenšek je vprašal, zakaj je prišlo do sprememb zazidalnega načrta in do  
razpoložljivih manjših parcel, saj se je le-tega potrebno držati in dodal, da manjše 
parcele ne bodo dale Semiču sodobnejšega izgleda. 
 
G. Ivan Bukovec je razložil, da so bile parcele dogovorjene med sosedi. Druga 
nepravilna poteza pa so bile dopuščene zelo različne gradnje posameznim 
investitorjem.  
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G. Zvoneta Butalo je zanimalo, kaj bo naredil arhitekt glede ukinitve zazidalnega 
načrta, saj je zazidalni načrt avtorsko delo in kakšne bodo pravne posledice in 
finančne obveznosti. 
 
Ga. Natalija Kastelec je povedala, da pravnih posledic v tem primeru ne bo, saj 
prostorske akte sprejema občinski svet. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je dala predlog sklepa na glasovanje. 
 
Predlog sklepa št.: 007-06/2009-11: 
Sprejme se Sklep o ukinitvi odloka o zazidalnem načrtu Semič-Mladica (SSDL, št. 
2/89, Uradni list RS, št. 35/95, 17/96, 22/2009) in se ga pošlje v objavo v Uradni list 
RS. 
 
GLASOVANJE: 12 ZA 
 
Sklep št. 007-06/2009-11 je sprejet. 
 
 
Ad. 5) OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOGA SKLEPA O OPROSTITVI 
PLAČILA KOMUNALNEGA PRISPEVKA ZA GRADNJO GASILSKIH DOMOV 
 
 
Ga. Natalija Kastelec je podala uvodne besede in povedala, da je Občina Semič od 
PGD Kot-Brezje dobila vlogo za odmero komunalnega prispevka za dozidavo 
obstoječega gasilskega doma, ker pa Občina Semič lahko po odloku določene 
nestanovanjske stavbe oprosti plačila komunalnega prispevka, je bila pobuda dana 
na občinski svet. 
 
RAZPRAVA: 
G. Ivan Bukovec je dejal, da je tak sklep smiselno sprejeti. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je dala predlog sklepa na glasovanje. 
 
Predlog sklepa št.: 354-53/2010-2: 
Sprejme se Sklep o oprostitvi plačila komunalnega prispevka za gradnjo gasilskih 
domov in se ga pošlje v objavo v Uradni list RS. 
 
GLASOVANJE: 14 ZA 
 
Sklep št. 354-53/2010-2 je sprejet. 
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Ad. 6) OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOGA SKLEPA O UPORABI MANJŠE 
NOTRANJE IGRALNE POVRŠINE V ENOTI VRTCA SONČEK OŠ 
BELOKRANJSKEGA ODREDA SEMIČ 
 
 
Ga. Sonja Ličen Tesari je podala uvodne besede in povedala, da se v Občini Semič 
približno tri leta ugotavlja, da je kljub širjenju vrtca, zaradi sprememb zakonodaje, ki 
je v prid staršem in zaradi spremembe v načinu življenja, vrtec premajhen. Lansko 
leto je bil sprejet sklep glede normativov, ki jih določa država, občini pa je bila dana 
možnost, da se število otrok v oddelku poveča za 2 otroka. Letošnje leto je 
ministrstvo sprejelo še spremembe pravilnika o normativih in minimalnih tehničnih 
pogojih za prostore in opremo vrtca, zato je potrebno zagotoviti določeno površino v 
igralnici. Ta površina znaša najmanj 3m2 na otroka. Če pa je manjša od 4m2 na 
otroka, je potrebno sprejeti sklep na občinskem svetu, da je le-to začasno dovoljeno. 
Pred uveljavitvijo pa bo potrebno dobiti še soglasje ministra, ki je pogojeno z 
obrazložitvijo občine.  
 
RAZPRAVA: 
G. Ivan Bukovec je povedal, da je kljub širitvi, vrtec premajhen, zato je sklep 
potrebno sprejeti. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je dala predlog sklepa na glasovanje. 
 
Predlog sklepa št.: 602-60/2010-4: 
Sprejme se  Sklep o uporabi manjše notranje igralne površine na otroka v enoti vrtec 
Sonček OŠ Belokranjskega odreda Semič. 
 
GLASOVANJE: 14 ZA 
 
Sklep št. 602-60/2010-4 je sprejet. 
 
 
Ad. 7) OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOGA SKLEPA O 
PRERAZPOREDITVAH ZA OBLIKOVANJE VELJAVNEGA PRORAČUNA OBČINE 
SEMIČ ZA LETO 2010 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je podala uvodne besede in povedala, da ima predlog 
sklepa podlago v proračunu občine, kjer je navedeno, da o prerazporeditvah do 
višine 30% odloča župan, kar se pa tiče prerazporeditev preko tega odstotka, pa je 
potrebno pridobiti soglasje občinskega sveta. 
Dejala je, da je v gradivu naveden predlog za prerazporeditev, in sicer gre za naročilo 
revizije projektne dokumentacije za dozidavo vrtca, vendar je potrebno pred izdajo 
naročilnice zagotoviti sredstva v proračunu Občine Semič, zato se predlaga, da se 
sredstva za prerazporeditev zagotovijo. 
 
RAZPRAVA: NI RAZPRAVE 
Županja, ga. Polona Kambič, je dala predlog sklepa na glasovanje. 
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Predlog sklepa št.: 410-05/2009-83: 
Občinski svet sprejme predlog Sklepa o prerazporeditvah  za oblikovanje veljavnega 
proračuna za leto 2010 v predlagani vsebini. 
 
GLASOVANJE: 14 ZA 
 
Sklep št. 410-05/2009-83 je sprejet.  
 
 
Ad. 8) VOLITVE IN IMENOVANJA 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je podal uvodne besede in povedala, da sama točka ni 
imela gradiva, saj je bilo posredovano sporočilo, da bodo sami predlogi dani na seji 
občinskega sveta in dodala, da so tudi svetniki bili povabljeni, da podajo svoje 
predloge komisiji za volitve in imenovanja. 
 
Ga. Sonja Klemenc Križan je dejala, da na prejšnji seji svetniki niso bili pozvani k 
predlogom za imenovanje članov v odbore. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je pozvala svetnike, da naj podajo predloge glede 
Odbora za družbene dejavnosti, kateri ima predsednika in 5 članov. 
 
G. Ivan Bukovec je povedal, da sta bila podana dva predloga in sicer od dveh strank, 
zato za predsednika Odbora za družbene dejavnosti predlaga g. Sergej Čas, kot člane 
pa Matija Hudak, Sonja Klemenc Križan, Damjana Simonič, Martin Banovec in Marjeta 
Lipar. 
 
G. Damjan Hrvat je podal predlog za predsednika Odbora za družbene dejavnosti in 
namesto g. Sergeja Časa predlagal g. Zvoneta Butala.  
 
Županja, ga. Polona Kambič, je dala predlog sklepa na glasovanje. 
 
Predlog sklepa št.: 032-09/2010-6: 
Sprejme se predlog, da se za člana Odbora za družbene dejavnosti imenuje g. Zvone 
Butala. 
 
GLASOVANJE: 6 ZA 
                     8 PROTI 
 
 
Predlog Sklepa št. 032-09/2010-6 ni sprejet. 
G. Ivan Bukovec je dejal, da stranka SLS v prejšnjem mandatu ni dobila podpore in 
nobenega mandata. 
 
G. Zvone Butala je povedal, da je v prejšnjem mandatu obstajala koalicija za razvoj 
Občine Semič, ki je vključevala vse stranke v Občinskem svetu, razen SLS. Koalicija 
je stranki SLS omogočila članstvo v vseh odborih, tako je v Odboru za družbene 
dejavnosti bila prisotna tudi ga. Anica Jakša. Dejstvo sedanjega mandata pa je, da je 
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situacija popolnoma drugačna in da so izven koalicija 4 stranke, katerim pa ni 
ponujeno ničesar. Meni, da je potrebno upoštevati vse stranke v Občini Semič in jim 
dati priložnost za kreiranje občinske politike. 
 
G. Janez Movern je obrazložil, da bo koalicija povabila stranke, katere bo hotela. Z 
volitvami se je situacija spremenila, zato ima najmočnejša stranka SLS tudi večino. V 
vsakem odboru je bil dobljen en mandat. 
 
G. Damir Stare je povedal, da ni potrebe po kreganju glede razdelitve mandatov, 
temveč je potrebno le doreči stvari. 
 
G. Anton Malenšek je predlagal, da se naj kandidati napišejo na volilno listo in se o 
le-teh glasuje. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je predlagala, da naj se glasovanje izvede javno. 
 
G. Anton Malenšek je predlagal, da se samo glasovanje izvede tajno, kajti ta način je 
bolj demokratičen. 
 
G. Zvone Butala je pripomnil, da glede odborov stranke niso bile javno obveščene 
kajti, če bi o tem stekli pogovori, bi bili predlagani tudi kandidati. 
 
G. Matija Hudak je podal predlog za prekinitev seje. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je predlagala prekinitev seje za nedoločen čas. 
 
G. Anton Malenšek je podal predlog, da se za imenovanje kandidatov za odbore 
opravi razprava. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je dala predlog sklepa na glasovanje. 
 
Predlog Sklepa št. 032-09/2010-7: 
Sprejmejo se predlogi opozicijskih strank in se napišejo. 
 
GLASOVANJE: 14 ZA 
 
Predlog Sklepa št.  032-09/2010-7 je sprejet. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je dala predlog sklepa na glasovanje. 
 
Predlog Sklepa št. 032-09/2010-8: 
Sprejem se predlog za izvedbo tajnega glasovanja za volitve članov Občinskega sveta 
v Odbore . 
 
GLASOVANJE: 6 ZA 
                     8 PROTI 
 
Predlog sklepa št. 032-09/2010-8 ni sprejet. 
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Županja, ga. Polona Kambič, je nadaljevala sejo ob 20.20 uri. Prosila je, da Komisija 
za mandatna vprašanja in imenovanja razdeli glasovnice vsem svetnikom in 
predlagala petminutni odmor. 
 
Na glasovnici je bil predlagan naslednji paket predlogov za izglasovanje članov 
delovnih teles občinskega sveta Občine Semič za mandatno obdobje 2010-2014: 
 
 

 ODBOR ZA DRUŽBENE DEJAVNOSTI – predsednik in 5 članov = 6 
članov 

1. BANOVEC MARTIN  
2. BUTALA ZVONKO 
3. ČAS SERGEJ  
4. HUDAK MATIJA 
5. KLEMENC KRIŽAN SONJA  
6. LIPAR MARJETA 
7. SIMONIČ DAMJANA 
 
 ODBOR ZA GOSPODARSTVO IN LOKALNI RAZVOJ – predsednik in 5 

članov = 6 članov 
1. HORVAT ANTON  
2. KAMBIČ JOŽE 
3. KLEMENC KRIŽAN SONJA  
4. MALENŠEK ANTON, 
5. MALNARIČ VILI  
6. MOVERN FRANC 
7 PLUT DANILO 
8. SIMONIČ MARKO 

9. ŠTUKELJ PETER 
 
 KOMISIJA ZA PODELJEVANJE PRIZNANJ – predsednik in 5 članov = 

6 članov 
1. GOVEDNIK JOŽE  
2. JAKŠA DRAGICA 
3. KLEMENC KRIŽAN SONJA  
4. KOČEVAR BLAŽ  
5. MAJERLE DUŠAN 
6. MIHELČIČ KAROLINCA 
7. LUKEŽIČ SABINA 
8. ŠKRINJAR JANEZ 
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 SVET ZA PREVENTIVO IN VZGOJO V CESTNEM PROMETU - 
predsednik in 5 članov = 6 članov 

1. GOLOBIČ RUDI 
2. JANČAN SILVA 
3. POŽEK FRANCI  
4. SODJA JANEZ 
5. STARE DAMIR 
6. ŠTUKELJ IGOR 
 
 KOMISIJA ZA VLOGE IN PRITOŽBE – predsednik in 4 člani = 5 članov 
1. BUTALA ZVONE  
2. ČAS SERGEJ  
3. GRUDEN VANJA  
4. HUDAK MATIJA 
5. SEVER ALENKA 
6. SIMONIČ JANEZ 
 
 STATUTARNA KOMISIJA – predsednik in 4 člani = 5 članov 
1. ČERNE TOMAŽ 
2. GRUDEN VANJA 
3. HUDAK MATIJA  
4. MOHAR ROZALIJA 
5. MOVERN MARIJA  
6. PLUT DANILO 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je nadaljevala sejo ob 20.25 uri in prosila g. Ivana 
Bukovca, da poda rezultate glasovanja. 
 
G. Ivan Bukovec je podal poročilo o imenovanih članih Odbora za družbene 
dejavnosti, Odbora za gospodarstvo in lokalni razvoj, Komisije za podeljevanje 
priznanj, Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu, Komisije za vloge in 
pritožbe in Statutarne komisije. Povedal je, da je bilo razdeljenih 14 glasovnic. Vse 
glasovnice so bile oddane, neveljavnih glasovnic ni bilo. Imenovani so bili naslednji 
člani delovnih teles občinskega sveta: 
 
1. V Odbor za družbene dejavnosti se imenujejo: 

1. Banovec Martin, Kot 18, 8333 Semič, 
2. Čas Sergej, Roška cesta 23, 8333 Semič, 
3. Hudak Matija, Vajdova ulica 43, 8333 Semič, 
4. Klemenc Križan Sonja, Sela pri Vrčicah 3, 8333 Semič, 
5. Lipar Marjeta, Roška cesta 11, 8333 Semič, 
6. Simonič Damjana, Vajdova ulica 118, 8333 Semič. 

 
Sklep o imenovanju članov Odbora za družbene dejavnosti                         
št. 032-11/2010-1 je sprejet. 
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2. V Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj se imenujejo: 
        1. Horvat Anton, Metliška cesta 23, 8333 Semič, 

2. Malenšek Anton, Stara cesta 20, 8333 Semič, 
3. Malnarič Vili, Vavpča vas 40, 8333 Semič, 
4. Movern Franc, Praprot 11, 8333 Semič, 
5. Simonič Marko, Sela 22, 8333 Semič, 
6. Štukelj Peter, Drganj dol 26, 8333 Semič. 

 
Sklep o imenovanju članov Odbora za gospodarstvo in lokalni razvoj        
št. 032-12/2010-1 je sprejet. 
 
3. V Komisijo za podeljevanje priznanj se imenujejo: 

1. Jakša Dragica, Roška cesta 33, 8333 Semič, 
2. Kočevar Blaž, Drganj dol 39, 8333 Semič, 
3. Majerle Dušan, Lipovec 7, 8333 Semič, 
4. Mihelčič Karolinca, Brezova Reber 4, 8333 Semič, 
5. Lukežič Sabina,  Vavpča vas 43, 8333 Semič, 
6. Škrinjar Janez, Vajdova ulica 45, 8333 Semič. 

 

Sklep o imenovanju članov Komisije za podeljevanje priznanj                    
št. 032-13/2010-1 je sprejet. 
 
4. V Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu se imenujejo: 
1. Golobič Rudi, Vavpča vas 7, 8333 Semič, 
2. Jančan Silva, Roška cesta 40, 8333 Semič, 
3. Požek Franci, Krvavčji Vrh 1b, 8333 Semič, 
4. Sodja Janez, Štrekljevec 28, 8333 Semič, 
5. Stare Damir, Črnomaljska cesta 2, 8333 Semič, 
6. Štukelj Igor, Metliška cesta 29, 8333 Semič. 
 
Sklep o imenovanju članov Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem 
prometu št. 032-14/2010-1 je sprejet. 
 
5. V Komisijo za vloge in pritožbe občanov se imenujejo: 

1. Butala Zvonko, Črnomaljska cesta 2, 8333 Semič, 
2. Čas Sergej, Roška cesta 23, 8333 Semič, 
3. Gruden Vanja, Vajdova ulica 63, 8333 Semič, 
4. Hudak Matija, Vajdova ulica 43, 8333 Semič, 
5. Simonič Janez, Podreber 2a, 8333 Semič. 

 
Sklep o imenovanju članov Komisije za vloge in pritožbe  
št. 032-15/2010-1 je sprejet. 
 
6. V Statutarno komisijo se imenujejo: 

1. Černe Tomaž, K tajčbirtu 24, 8333 Semič, 
2. Gruden Vanja, Vajdova ulica 63, 8333 Semič, 
3. Hudak Matija, Vajdova ulica 43, 8333 Semič, 
4. Movern Marija, Praprot 11, 8333 Semič 
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5. Plut Danilo, Črešnjevec pri Semiču 21, 8333 Semič. 
 
Sklep o imenovanju članov Statutarne komisije št. 032-16/2010-1 je 
sprejet. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je po imenovanju članov delovnih teles predlagala 
imenovanje predsednikov le-teh in pozvala k podaji predlogov. 
 
G. Ivan Bukovec je podal predlog, da se za predsednika Odbora za gospodarstvo in 
lokalni razvoj imenuje Vilija Malnariča. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je dala predlog sklepa na glasovanje. 
  
1. Predlog sklepa št. 032-12/2010-2:  
Vilija Malnarič, Vavpča vas 40, 8333 Semič se imenuje za predsednika Odbora za 
gospodarstvo in lokalni razvoj za mandatno obdobje 2010-2014. 
 
GLASOVANJE: 11 ZA 
 
Sklep št. 032-12/2010 je sprejet. 
 
G. Ivan Bukovec je podal predlog, da se za predsednika Odbora za družbene 
dejavnosti imenuje Sergeja Časa. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je dala predlog sklepa na glasovanje. 
 
2. Predlog sklepa št. 032-11/2010-2: 
Sergeja Časa, Roška cesta 23, 8333 Semič se imenuje za predsednika Odbora za 
družbene dejavnosti za mandatno obdobje 2010-2014. 
 
GLASOVANJE: 10 ZA 
                     1 PROTI 
 
Sklep št. 032-11/2010-2 je sprejet. 
 
G. Ivan Bukovec je podal predlog, da se za predsednika Komisije za podeljevanje 
priznanj imenuje Dušana Majerleta. 
 
G. Anton Malenšek je podal predlog, da se za predsednika Komisije za podeljevanje 
priznanj imenuje Blaža Kočevarja. 
 
Ga. Sonja Klemenc Križan je podala predlog, da se za predsednico Komisije za 
podeljevanje priznanj imenuje Sabino Lukežič.   
 
Županja, ga. Polona Kambič, je dala predlog sklepa na glasovanje. 
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GLASOVANJE:  
Majerle Dušan – 2 ZA 
                        2 PROTI 
 
Kočevar Blaž – 9 ZA 
                      1 PROTI 
               
 
3. Predlog sklepa št. 032-13/2010-2: 
Blaža Kočevarja, Drganj dol 39, 8333 Semič se imenuje za predsednika Komisije za 
podeljevanje priznanj za mandatno obdobje 2010-2014. 
 
GLASOVANJE: 9 ZA 
                     1 PROTI 
 
Sklep št. 032-13/2010-2 je sprejet. 
 
O predlogu za Lukežič Sabino se ni glasovalo. 
 
G. Ivan Bukovec je podal predlog, da se za predsednico Sveta za preventivo in 
vzgojo v cestnem prometu imenuje Jančan Silvo. 

 
G. Anton Malenšek je podal predlog, da se za predsednika Sveta za preventivo in 

vzgojo v cestnem prometu imenuje Franca Požeka. 
 
Za predsednika Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu je bil predlagan 
tudi Stare Damir. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je dala predlog sklepa na glasovanje. 
 
GLASOVANJE: 
Jančan Silva – 10 ZA 
     
4. Predlog sklepa št. 032-14/2010-2: 
Jančan Silvo, Roška cesta 40, 8333 Semič se imenuje za predsednico Sveta za 
preventivo in vzgojo v cestnem prometu za mandatno obdobje 2010-2014. 
 
GLASOVANJE: 10 ZA 
 
Sklep št. 032-14/2010-2 je sprejet. 
 
O predlogu za Damirja Stareta in Franca Požeka se ni glasovalo. 
 
G. Ivan Bukovec je podal predlog, da se za predsednika Komisije za vloge in pritožbe 

imenuje Matijo Hudaka. 
 
Ga. Sonja Klemenc Križan je podala predlog, da se za predsednika Komisije za vloge 
in pritožbe imenuje Zvoneta Butalo. 
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Za predsednika Komisije za vloge in pritožbe je bil predlagan tudi Simonič Janez. 
 

Županja, ga. Polona Kambič, je dala predlog sklepa na glasovanje. 
 

GLASOVANJE: 
Hudak Matija – 8 ZA 
 
5. Predlog sklepa št. 032-15/2010-2: 
Matijo Hudaka, Vajdova ulica 43, 8333 Semič se imenuje za predsednika Komisije za 
vloge in pritožbe za mandatno obdobje 2010-2014. 
 
GLASOVANJE: 8 ZA 
 
Sklep št. 032-15/2010-2 je sprejet. 
 
O predlogu za Zvoneta Butalo in Janeza Simoniča se ni glasovalo. 
 
G. Ivan Bukovec je podal predlog, da se za predsednika Statutarne komisije imenuje 
Tomaža Černeta. 
 
Za predsednika Statutarne komisije je bil predlagan tudi Plut Danilo. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je dala predlog sklepa na glasovanje. 
 
GLASOVANJE: 
Černe Tomaž – 9 ZA 
 
6.Predlog sklepa št. 032-16/2010-2: 
Tomaža Černeta, K tajčbirtu 24, 8333 Semič se imenuje za predsednika Statutarne 
komisije za mandatno obdobje 2010-2014. 
 
 GLASOVANJE: 9 ZA 
 
Sklep št. 032-16/2010-2 je sprejet. 
 
O predlogu za Danila Pluta se ni glasovalo. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je dejala, da so s tem dejanjem imenovani vsi 
predsedniki Odborov, glede Nadzornega sveta, Komisije za spremljanje položaja 
romske skupnosti in člane sveta Javnega Zavoda Kulturni center Semič je povedala, 
da se bo o le-teh glasovalo na naslednji seji, s tem, da bodo staranke pisno pozvane 
za podajanje predlogov. 
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Ad. 9) POBUDE IN VPRAŠANJA ČLANOV SVETA 
 
 
G. Anton Malenšek je predlagal, da naj se v proračunu zagotovijo sredstva za nakup 
prenosnih računalnikov za svetnike ter da se naj organizira tečaj za nevešče. Meni, 
da bi s tem prihranili tako čas kot material, ki se namenja gradivu. 
 
G. Ivan Bukovec je dodal, da nabava računalnikov ni najbolj nujna. 
 
G. Janez Movern se je strinjal z nabavo prenosnih računalnikov, kajti le-ta se bo 
definitivno izplačala. 
 
G. Matija Hudak je predlagal, da se naj do naslednje seje pripravi izračun stroškov, 
nato pa se naj vsak svetnik odloči za prenosni računalnik ali proti le-temu. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je dejala, da bi bilo glede na različna mnenja smiselno 
narediti seznam, na katerega bi se vsak svetnik, ki želi imeti prenosni računalnik 
vpisal, kajti naslednji teden se bodo začele priprave glede proračuna in bi bilo 
potrebno sredstva predvideti. 
 
G. Anton Malenšek je podal predlog, da naj bo seznam za nabavo računalnikov takoj 
poslan med svetnike, kamor bodo izrazili svoje stališče o primernosti nabave 
prenosnih računalnikov.  
 
G. Zvone Butala je podprl predlog g. Antona Malenška in se odpovedal nakupu 
računalnika, saj je mnenja, da mu lastni prenosni računalnik zadostuje. 
 
Ga. Sonjo Klemenc Križan je zanimalo ali se glede prehoda za pešce na Gabru kaj 
dogaja, čeprav je glede tega bilo že veliko pobud in vprašanj. 
 
G. Zvone Butala je dodal, da je tudi sam zato, da se prehod za pešce na Gabru uredi, 
saj bo le tako prečkanje ceste varnejše. Vprašanje je navezal tudi na pobudo 
vaščanov Trate, Mladice in Semiča glede premika prometnega znaka na začetek 
naselja, katerega bi bilo potrebno premakniti do prve hiše v Semiču iz črnomaljskega 
konca. Meni, da je v tem primeru potrebna najprej zahteva za premaknitev 
prometnega znaka, nadalje pa vztrajanje pri le-tej. 
 
G. Matija Hudak, se je dotaknil teme glede vboklin na novi Smuški cesti, kajti sama 
cesta je dokaj nova in že uničena, zato bi bilo dobro pregledati reklamacije in cesto 
urediti še pred zimo. 
 
G. Peter Štukelj je predlagal, da se na Občini Semič začne delati tudi na drugih 
področjih, ne le na infrastrukturi in sicer predvsem na področju kmetijstva. Predlagal 
je, da bi bilo potrebno hrano v šolah in vrtcih zagotoviti iz belokranjskih kmetij. 
 
G. Tomaž Černe je podal vprašanje glede števila izvajalcev, ki bodo opravljali 
pluženje in povedal, da bi jih bilo potrebno opozoriti na to, da plužijo ceste ne pa 
dvorišča nekaterih posameznikov. 
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G. Anton Malenšek je podal vprašanje ali je zemljišče za novo travnato igrišče, pod 
gostilno Pezdirc, že odkupljeno. 
 
Ga. Sonja Klemenc Križan je podala predlog, da bi se svetniki odpovedali delu sejnin 
in ustanovili sklad, iz katerega bi lahko pomagali socialno ogroženim in šolarjem. 
 
G. Ivan Bukovec je predlagal znižanje sejnin in sicer na raven, ki bi bila nekje vmes 
med Metliko in Črnomljem. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je podala naslednje odgovore:  
Sredstva za nabavo prenosnih računalnikov bodo predvidena v naslednjem 
proračunu.  
Glede prehoda za pešce na Gabru in premika prometnega znaka na Trati je zadeva 
urgirana na Direkcijo za ceste, ki pa do sedaj temu še ni ugodila, zato bo potrebno 
poslati novo zahtevo in vztrajati, kajti v prejšnjem mandatu ni bilo uspeha ne pri 
prestavitvi table, kot tudi ne pri prehodu za pešce.  
Glede asfaltiranja poti na Smuku je dejala, da se bo od izvajalca zahtevalo saniranje 
uboklin. 
Glede oskrbe z domačo hrano je predlagala, da se na Osnovno šolo Belokranjskega 
odreda Semič pošlje pobuda in da se poda odgovor glede javnih naročil, kajti šola je 
javni sektor in je s tem zavezana k javnemu naročanju.  
Nadalje je dejala, da so pogodbe glede zimske službe podpisane z 14 izvajalci, ki 
pokrijavo celotno območje Občine Semič.  
Glede pogodbe o odkupu zemljišča za igrišče je povedala, da je sklenjena, zemljišče 
pa odkupljeno in s tem tudi last Občine Semič.  
Glede sklepa za znižanje sejnin je predlagala, da se le-ta da na glasovanje in se tako 
da možnost svetnikom, da se odločijo po lastnem mnenju. 
 
G. Matija Hudak se je strinjal z ga. županjo in prav tako predlagal, da je pri znižanju 
sejnin potrebna odločitev posameznega svetnika. 
 
Ga. Sonja Klemenc Križan je poudarila, da bi se sredstva iz ustanovljenega sklada 
lahko namenjala za štipendije, socialno ogrožene in za pomoč občanom. 
 
G. Ivan Bukovec se je strinjal z ustanovitvijo sklada, saj meni, da je socilnih potreb 
ogromno. 
 
G. Sergej Čas je predlagal, da bi bilo smiselno, da bi svetniki, ki se bodo odpovedali 
delu sejnine, tako kot je to potekalo že v prejšnjem mandatu, to tudi sporočili na 
Občino Semič. 
 
G. Zvone Butala je dodal, da je dobrodelnost stvar posameznika, zato je potrebno, da 
se vsak svetnik odloča po svoje. 
 
G. Sergej Čas je povedal, da bi bili glede odpovedi sejnin potrebni konkretni predlogi, 
kajti le na tak način se bi stvar uspešno izpeljala. 
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Županja, ga. Polona Kambič, je podala ugotovitev, da se glede odpovedi sejnin 
odloča vsak posameznik samostojno in vprašala ali je predlog potrebno dati na 
glasovanje. 
 
Ga. Sonja Klemenc Križan je odgovorila, da predloga ni potrebno dati na glasovanje. 
 
 
Ad. 10) RAZNO 
 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je obvestila navzoče, da je za podžupana Občine Semič 
imenovala g. Janeza Moverna, za vršilko dolžnosti direktorice občinske uprave pa ga. 
Sonjo Ličen Tesari. Povedala je, da je javni razpis za direktorja Občinske uprave 
zaključen in da sta nanj prispeli dve vlogi. S 1.1.2011 bi se tako lako zaposlil tudi 
direktor občinske uprave. 
Nadalje je obvestila in prosila za sodelovanje v zvezi z pomočjo Iskri in dodala, da je 
bil danes na obisku g. Kukovica, direktor uprave Iskre in opozoril na to, da je morala 
Iskra vrniti del evropskih sredstev. K pomoči je pozvala člane političnih strank, če bi 
lahko na kak način pomagali Iskri priti v stik z ministrico za gospodarstvo. 
 
G. Anton Malenšek je vprašal, ali je še član ožjega koordinacijskega telesa za razvoj 
Bele krajine. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je odgovorila, da je g. Anton Malenšek trenutno še član 
ožjega koordinacijskega telesa za Belo krajino in dodala, da bo o morebitnih 
spremembah pravočasno obveščen. 
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Seja Občinskega sveta Občine Semič je bila zaključena ob 21.00 uri. 
 
 
 
 
Zapisnikar:       Županja: 
 
 
 
 
_____________________     _____________________ 
Mojca Malnarič      Polona Kambič 
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        Peter Štukelj 
 


